
 
Riktlinjer för registerhantering beslutade vid styrelsemöte 25, 11 maj 2018. 
 
I styrelsen utses en person att vara registeransvarig 
 tillsvidare är Torbjörn Stjernberg registeransvarig 
 
Register över andelsägare förs i registeransvariges persondator (för närvarande som 
excelark) och av Baker Tilly med dess kontaktperson som ansvarig för Baker Tillys register, 
för närvarande i programmet Fort Knox. 
 
Registret hos registeransvarig lagras, förutom i persondatorn och i dess back-up-hårddisk, 
även i molnet, för närvarande Google Drive, där det är tillgängligt för övriga i styrelsen. 
 
Registret innehåller informationen:  

• antal andelar 
• fastighetsbeteckning, i vissa fall även med fastighetens postadress 
• kontaktperson och dennes postadress 
• mailadress för de som gett sitt medgivande därtill enbart för användning för 

samfällighetens ärenden 
• mailadress för de som gett sitt medgivande till allmän information som berör Koster 
• Mailadresser till andelsägare görs inte publikt tillgänglig. Notera att utskick görs med 

"dold mottagare", dvs. mottagares mailadress får inte vara synlig för övriga 
mottagare. 

• telefonnummer 
• ev. ytterligare personers mailadress och kontaktuppgifter - personer med koppling till 

respektive fastighet. 
 
Utöver register över andelsägare förs även register över verksamheter som betalar andelar 
som slitageavgift, samt över slitageavgifter för byggen, samt för erlagda fordonsöverfarter. 
Register för fordonstillstånd förs för närvarande i pappersform med vägsamordnaren, 
tillsvidare Göran Larsson, som ansvarig. 
 
Debiteringslängden -med andelstal, utdebitering per andel, samt fastighetsbeteckning och 
kontaktperson - visas ej på hemsidan. En lösenordsskyddad sida finns där debiteringslängd 
och övriga årsstämmohandlingar lagras och visas.  
 
På hemsidan finns även register över Kosters övriga vägföreningar och hamnföreningar med 
kontaktpersoners kontaktuppgifter. Tillstånd att ingå i detta register skall inhämtas. 
 
På hemsidan finns även register över styrelsen och revisorerna. Tillstånd att förteckna dessa 
med kontaktuppgifter skall inhämtas. 
 
I kallelsen till årsmötet 2018 har samtliga kontaktpersoner tillfrågats om de önskar att vi tar 
bort respektive epostadress. 
 


